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Jegyzőkönyv 

 

 

Készült: Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. június 5. 

napján 15,30 órai kezdettel a városháza polgármesteri irodájában megtartott rendkívüli 

nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Perneki László alpolgármester, Bodzás 

István,  Kovács Sándor, Mikulán László, Vetró Józsefné képviselő. 

 

Meghívottak: dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta jegyző, Besír Zsuzsanna pénzügyi 

csoportvezető, Besenyi Ildikó igazgatási csoportvezető, Dér István Általános Iskola, 

KLIK Makói tankerülete. 

 

Meghívottak közül jelen van: dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta jegyző, Besír Zsuzsanna 

pénzügyi csoportvezető, a Dér István Általános Iskola részéről Schüszler Istvánné, 

Ádókné Debreczeni Ilona, Szabó Zsuzsanna pályázó, KLIK Makói tankerülete részéről 

Czellár Mónika. 

 

 

Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszönti a képviselő-testületi ülés 

valamennyi résztvevőjét.   

 

Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 6 fő, az ülés határozatképes, 

azt megnyitja. Távolmaradását előzetesen jelezte Jancsik Zoltán képviselő. 

 

Javasolja, hogy az ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Kovács Sándor és Bodzás István 

képviselőket válasszák meg. 
 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. 

 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

98/2014. (VI. 5.) Kt.h.  

 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. június 5-én 

megtartott rendkívüli nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Kovács Sándor és 

Bodzás István képviselőket megválasztotta. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

    Bodzás István képviselő 

    Kovács Sándor képviselő 

   

Határidő: azonnal 
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A polgármester ismerteti a napirendi javaslatot: 

 

Napirend: 

 

Iskola igazgató bemutatkozása 

 

Kérdezi van-e valakinek az ismertetett napirendi ponttal kapcsolatban észrevétele, 

javaslata? 

 

Ha nincs, aki a napirenddel egyetért, kéri, kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő.  

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

99/2014. (VI. 5.) Kt.h.  

 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. június 5-i 

rendkívüli ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

 Iskola igazgató bemutatkozása 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Kovács Sándor polgármester: Elmondja, hogy az iskola igazgató mandátuma lejárt, 

ezért új pályázat lett kiírva. A pályázót az iskolai tanács meghallgatta, a pályázati anyag 

kiosztásra nem került. A képviselő-testület véleményének a kikérése is szükséges, 

igazgatót az illetékes miniszter nevezi ki.  

 

Schüszler Istvánné pedagógus: Elmondja, hogy a mandátuma lejárt és kiírásra került a 

pályázat. Fenntartói körből került levezetésre a pályázat, ott írták elő, hogy kivel kell 

egyeztetni. Protokolláris hiba történt, hiszen a település vezetője a képviselő-testület. A 

törvény nem írja elő a véleményezést.  

 

Czellár Mónika KLIK Makó tankerülete: Elmondja, hogy az Önkormányzat az 

intézményi tanácson keresztül ismerhette meg a pályázatot, ahol az alpolgármester  

jelen volt. Megköszöni ezt a rugalmasságot. 

 

dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta jegyző: A nemzeti köznevelési törvény 68. § szerint az 

intézmény székhelye szerint illetékes települési önkormányzat véleményének kikérése is 

szükséges a kinevezéshez.  
 

Ádókné Debreczeni Ilona pedagógus: Felolvasás útján ismerteti az intézményvezetői 

pályázatot, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Szabó Zsuzsanna pályázó: Elmondja, hogy részletesen leírta a szakmai életútját, 

elképzeléseit. Fontosnak tartja a jó kapcsolatot az önkormányzattal. A települési  

ünnepségeken való részvételre, ha felkérést kapnak, ott lesznek.  

 

Bodzás István képviselő: Négy kérdéskört állított össze, mivel ő már ismerte a 

pályázatot, mint  diák önkormányzati vezető. Az első kérdésre már megkapta a választ.  

A második kérdése: Bár már nem egy a fenntartó, a partnerségi viszony milyen 

mértékben változik, vagy változik-e egyáltalán az új vezetési struktúrában, különös 

tekintettel az óvoda-iskola átmenetre, a közös programokra? 

 

Szabó Zsuzsanna pályázó: Elmondja, hogy természetesen továbbra is megmaradnak a 

nyílt napok, sőt ha lesz rá lehetőség, akkor több nyílt napot is szeretnének tartani.  

 

Bodzás István képviselő: Egy sikeres pályázat folytán valószínűleg új tornatermük 

lesz. A tanórák teljes tiszteletben tartása mellett a hétvégéken az önkormányzat által 

támogatott sportesemények bekerülnek-e a tornaterembe? 

 

Szabó Zsuzsanna pályázó: Válasza természetesen, igen. 

 

Bodzás István képviselő: Az igazgatójelölt asszony makói lakos, így érthető módon 

ingázik a két város között. Egy iskolát az igazgató és a helyettese irányítanak. A 

helyettese csanádpalotai lakos lesz-e? (Hivatalos személy, aki tűz esetén a településen 

van, vagy szélsőséges időjárási viszonyok közepette elérhető) A helyettes, mint 

megbízott vagy az igazgató részt vesz-e az önkormányzati munkában meghívottként, ha 

erre koordinációs szükség van? 

 

Szabó Zsuzsanna pályázó: Igen a válasza, a helyettesről helyi lakosban gondolkodik, 

de a fenntartóval mindenképpen egyeztetnek.  

 

Czellár Mónika KLIK Makó tankerülete: A helyettes esetében ők is csanádpalotai 

lakosban gondolkodnak.  

 

Vetró Józsefné képviselő: Csanádpalotáról kb. 100 gyerek jár el vidékre. Kérdezi 

ennek a megoldására van-e valami elképzelése. 

 

Szabó Zsuzsanna pályázó: A szülőkkel szeretne szorosabb kapcsolatot kialakítani, ezt 

több közös programon keresztül gondolja. Nyílt napokon keresztül a felső oktatásba, 

ahová már a 4-ik osztályosokat is meghívnák tájékozódás céljából. A szülőre nagy 

hatással van a gyerek, és ha itt szeretne maradni, mert itt jól érzi magát, akkor meg lesz 

a lehetősége. Ez a korábbi években is terítéken volt, hogy miért viszik el a gyerekeket.  

 

Czellár Mónika KLIK Makói tankerülete: Elmondja, hogy sajnos ez tendencia, 

amivel ők is találkoznak. Azon dolgoznak, hogy helyben maradjanak a gyerekek. Azt 

szeretnék bebizonyítani, hogy itt is megkapják azt az oktatást a gyerekek, ami után el 

tudnak menni tovább tanulni.  

 

Mikulán László képviselő: Az oktatás hosszú történet. Ez régen másképp működött. 

Ismerik a helyi gyerekeket, viszonyokat. Volt olyan időszak amikor, a gyerekek sokáig 

tanulták az orosz nyelvet, utána pedig 1 évig angolt. Ezek a gyerekek nagy hátránnyal 
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indultak a középiskolákba. Volt német, angol tanítás is az iskolában, mára egy nyelv 

maradt. Mi arra a garancia, hogy ezt sikeresen tudják működtetni? Ha az igazgató nem 

Csanádpalotán él, a PR munka nehezebb.  

 

Schüszler Istvánné pedagógus: A 7. osztályig tanultak oroszt, utána angol nyelvet. 

Sajnos a német nyelvoktatásra jelentkezők létszáma nem érte el a 10 főt, ezért nem lett 

németnyelv oktatás. A nyelvoktatás létszám függő. A határ mellett érdemes lenne 

román nyelvoktatásban is gondolkodni. Bízik benne, hogy a megkezdett munka 

továbbra is folytatódni fog, a fenntartó, a tulajdonos közötti megegyezés jó 

eredményeket fog hozni.  

 

Kovács Sándor polgármester: A két idegen nyelvoktatáshoz a felsőosztályban a 

létszám nem garantálható.  Kommunikációval mindenképpen lehetne tenni, hogy ne 

vigyék el a gyerekeket más iskolába. Az iskola fennmaradása az önkormányzat részére 

fontos dolog, foglalkoztatási szempontból is. Mindent meg kell tenni, hogy itt 

maradjanak a gyerekek. A jó együttműködés a továbbiakban is fontos. A tornaterem 

épületét megcsinálják, de a szükséges bútorzatot nem tudják biztosítani, ez valószínű, 

hogy a működtető feladata lesz. Az átjárást a két épület között megoldják. Abból is 

látszik, hogy az önkormányzat részére mennyire fontos az iskola, hiszen évente 22 

millió Ft-ot ad a működtetésébe. Az épület érintésvédelme rendben van. Továbbra is 

kiegyensúlyozott kapcsolatra törekszenek az igazgató asszonnyal.  

 

Mikulán László képviselő: Van egy több száz éves tanítói rend, ami azóta is jól 

működik. A mostani változásokkal nem biztos, hogy jó irányba haladunk.  Elhiszi, hogy 

a politika jót akar, de nem biztos, hogy jó döntéseket hoz. Nem tud felhőtlenül megbízni 

a politikai döntésekbe.  

 

Czellár Mónika KLIK Makói tankerülete: A KLIK adott törvényi kereteken belül 

biztosítja a palotai gyerekeknek az oktatást. Mindent megtettek az elmúlt egy évben 

azért, hogy a szolgáltatás megfelelően működjön. Megköszöni a polgármesternek a jó 

együttműködést. Reméli a pályázat kapcsán szép tornacsarnok épül, ezzel is javítva az 

oktatás színvonalát.  

 

Kovács Sándor polgármester: Javasolja, hogy mielőtt az új igazgató pályázatának 

megismeréséről döntenének, előtte a régi igazgatónak határozatban köszönjék meg az 

iskola érdekében végzett eddigi munkáját.  

 

Aki egyetért azzal, hogy a régi iskola igazgatónak megköszönjék a munkáját kéri, 

kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő.  

 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellet, 

ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

100/2014. (VI. 5.) Kt.h.  

 

Tárgy: Iskola igazgató munkájának elismerése 

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete megköszöni Schüszler 

Istvánné igazgatónak az iskola érdekében végzett együttműködő, lelkiismeretes 

munkáját, nyugdíjas éveihez jó egészséget, nyugodt életet kíván. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Aki az új igazgató kinevezését támogatja, kéri, kézfelnyújtással szavazzon.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő.  

 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

101/2014. (VI. 2.) Kt.h.  

 

Tárgy: Dér István Általános Iskola intézményvezető kinevezésének véleményezése 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Dér István Általános 

Iskola intézményvezetői pályázatára pályázatot benyújtó Szabó Zsuzsannát 

megismerte, kinevezését a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 

68. § (1) bekezdése alapján támogatja.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

Kovács Sándor polgármester: Megállapítja, hogy a napirend megtárgyalásra került, a 

testületi ülést bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Kovács Sándor dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta 

 polgármester jegyző 

 

 

 

 Kovács Sándor Bodzás István 

 jkv. hit.  jkv. hit.  

 

 

  


